

VISION STATEMENT

GLOBAL ACADEMY INTERNATIONAL REGARDSITS STUDENTS AS FUTURE KNOWLEDGE-EQUIPPED PIONEERS AND GLOBAL CITIZENS WHO EFFECTIVELY CONTRIBUTE TO THEIR SOCIETIES.

MISSION STATEMENT

GLOBAL ACADEMY INTERNATIONAL PROVIDES AN EFFECTIVE, CARING, HEALTHY, SAFE, AND JOYFUL EDUCATIONAL ENVIRONMENT THAT UPGRADES THE COGNITIVE, SOCIAL, EMOTIONAL, AND PHYSICAL WELLBEING OF EACH STUDENT. GLOBAL ACADEMY INTERNATIONAL PROMOTESSTUDENTS' CREATIVE AND CRITICAL THINKING AND PREPARES THEM TO PLAY A CONSTRUCTIVE ROLE IN THEIR COMMUNITY

NOVEMBER 2025

3-11- 2025

Our School Participates in the FIFA U-17 World Cup Matches at Aspire Stadiums

Our School Participates in the FIFA U-17 World Cup Matches at Aspire Stadiums On November 3rd, our school was invited to attend the FIFA U-17 World Cup matches held at the Aspire stadiums, as part of the tournament's community engagement initiatives. Our students took part in this special sporting event after the school was selected among the educational institutions supporting national activities.

This participation aimed to enhance students' passion for sports and encourage them to adopt a healthy lifestyle, while also reinforcing the values of sportsmanship and accepting both winning and losing with a positive attitude. The event further contributed to developing students' communication and teamwork skills through shared experiences outside the school environment. The students enjoyed the festive atmosphere surrounding the matches, including the entertainment activities and food experience. They expressed their excitement about being part of such a distinguished international event and their eagerness to join similar activities in the near future.







20-11-2025

Children's Day at Our School

Our school celebrated Children's Day to honor students and enhance their sense of joy and belonging, offering fun and interactive activities that promote creativity, teamwork, and positive social interaction in a safe and encouraging environment. Students from kindergarten to Grade 4 participated in four engaging stations, including face painting, expressing their dream careers, coloring UNESCO illustrations on children's rights, and a storytelling session using images to raise awareness about children's rights.

The celebration helped boost students' happiness and sense of belonging, encouraged creativity, collaboration, and social communication skills, strengthened peer relationships through shared activities, and left a positive impact on their emotional well-being while creating memorable experiences.

















NOVEMBER 2025

23-11-2025

FUN AND RELAXATION ON PAJAMA DAY AT OUR SCHOOL

PAJAMA DAY AIMED TO ENHANCE STUDENTS' SENSE OF COMFORT AND BELONGING THROUGH A FUN AND INFORMAL ATMOSPHERE, GIVING THEM THE OPPORTUNITY TO ENJOY RECREATIONAL TIME IN THE SCHOOL THEATER WHILE WATCHING AN AGE-APPROPRIATE MOVIE AND ENJOYING POPCORN. THE ACTIVITY ALSO SOUGHT TO STRENGTHEN SOCIAL BONDS AMONG STUDENTS AND CREATE AN ENVIRONMENT OF JOY AND REFRESHMENT AWAY FROM THE DAILY ROUTINE, POSITIVELY REFLECTING ON THEIR EMOTIONAL WELL-BEING AND BEHAVIOR AT SCHOOL.

THE ACTIVITY HELPED BOOST STUDENTS' FEELINGS OF COMFORT AND SECURITY BY STEPPING OUTSIDE THE USUAL ROUTINE IN AN ENJOYABLE WAY. IT ALSO SPREAD HAPPINESS AND ENTHUSIASM THROUGHOUT THE SCHOOL, STRENGTHENED SOCIAL CONNECTIONS AMONG STUDENTS THROUGH A SHARED FUN EXPERIENCE, AND ENCOURAGED POSITIVE COMMUNICATION AND COOPERATION DURING THE MOVIE AND OVERALL ACTIVITY.











23-11-2025

WELLNESS WEEK AT OUR SCHOOL

OUR SCHOOL ORGANIZED WELLNESS WEEK TO BOOST STUDENTS' SENSE OF BELONGING, ENCOURAGE TEAMWORK, AND FOSTER CREATIVITY THROUGH FUN AND DIVERSE ACTIVITIES. THE WEEK INCLUDED SPECIAL THEMED DAYS SUCH AS 2000S DAY, SPORTS JERSEY DAY, CAREER DAY, AND TWIN DAY, ALLOWING STUDENTS TO ENJOY A LIVELY AND ENGAGING ATMOSPHERE WHILE EXPRESSING SCHOOL SPIRIT.

THE WEEK HELPED ENHANCE STUDENTS' CONFIDENCE, STRENGTHEN FRIENDSHIPS, AND CREATE AN ENJOYABLE SCHOOL ENVIRONMENT. STUDENTS EXPRESSED THAT THE ACTIVITIES ALLOWED THEM TO RELAX AND ENJOY SCHOOL IN A DIFFERENT WAY.











NOVEMBER 2025

26-11-2025

"Bad Influence" Awareness Lecture for High School Students

Our school's Activities Department organized an awareness lecture titled "Bad Influence" for ninth-grade students, aiming to raise their awareness about the dangers of drugs, their health and social impacts, and the influence of negative peers in leading someone toward addiction. The lecture also sought to empower students to make healthy and responsible decisions in their daily lives.

The lecture was delivered by a specialist appointed by the Qatari Ministry of Interior, focusing on the health and social risks of drug use and the peer pressure that can lead to harmful behaviors under the guise of courage, strength, or friendship.

The session helped increase students' awareness of avoiding drugs, encouraged responsible decision-making, and promoted active participation and discussion.

Students showed great interest and engagement, while teachers appreciated the importance of such lectures in fostering preventive awareness among students.









Aseel Initiative "My Prayer, My Success" Enriches Values at Global Academy

Global Academy implemented the Aseel initiative "My Prayer, My Success" to instill the importance of prayer in students' lives. The program featured a variety of activities, including educational lectures, interactive workshops, engaging electronic games about prayer, and creative wall murals designed by students to express the value of maintaining prayer. Parents also took part by attending and supporting their children, strengthening the partnership between the school and families and promoting positive religious and behavioral values among students.





NOVEMBER 2025

Exciting Educational and Recreational Trips for Global Academy Students This Month

This month, Global Academy offered its students a series of exciting educational and recreational trips across all grade levels. Students visited fun and interactive destinations such as Oli Oli, Wonderland, Quest, Jungle Zone, and Bounce, enjoying activities that combined learning with play in a safe and stimulating environment.

These trips helped enhance students' social and cognitive skills, foster teamwork and initiative, and encourage curiosity and a love for learning beyond the classroom walls. They also provided a wonderful opportunity for students to enjoy quality time with their peers while creating lasting memories, strengthening their connection to the school and to engaging educational experiences.





NOVEMBER 2025

Palestinian Solidarity Day at Global Academy

In line with its values of humanity and unity, Global Academy organized Palestinian Solidarity Day on 27
November 2025, with active participation from the administrative staff and students. The day began with a
heartfelt speech by the Principal, who highlighted Qatar's unwavering support for Palestine, citing His Highness
Sheikh Tamim bin Hamad Al Thani: "The Palestinian cause is a matter of honor and courage, and it will remain in
the heart of every free Arab." He also emphasized Qatar's notable efforts, including humanitarian aid to Gaza,
initiatives to protect civilians, and Her Excellency Lolwah Al Khater's visit to Gaza to highlight the suffering of
children and women, while affirming the Academy's role in instilling values of justice, compassion, and belonging.
Students presented a range of artistic and creative works reflecting the resilience of the Palestinian people,
including paintings and drawings of the keffiyeh, Al-Aqsa Mosque, and the keys of return, as well as creative
models and writings portraying real Palestinian stories. A special Palestinian heritage corner showcased
traditional clothing, household items, food, and musical performances, helping students connect with Palestine's
rich history and identity.

To illustrate the reality faced by Palestinians, the Academy built a model of a destroyed Palestinian home within the school, simulating the houses targeted daily in Gaza. Students stood before the model, gaining a tangible understanding of the hardships endured by children and families, while strengthening their sense of solidarity, compassion, and belonging, and deepening their awareness of human suffering and resilience.

The day concluded with great engagement from students and staff, reaffirming that Palestine is a humanitarian and ethical cause that must remain alive in the hearts of the next generation, raising awareness and fostering values of compassion and solidarity.



ترى أكاديميّة الكون طلّابها روّاد المستقبل المزودين بالعلم والمعرفة، ومواطنين عالميّين فعّالين في محتمعاتهم.



توفّر أكاديميّة الكون لطّلّابها بيئة تعليميّة فعّالة،

محفّزة صحيّة، آمنة وممتعة تُسهّم في تُطوير الجّانب الإدراكيّ، الاجتماعيّ، العاطفيّ والجّسديّ لكلّ طالب. إن الأُكاديميَّة ترقى بمستوى تفكير الطَّلاب الإِبداعيُّ والنَّقْديُّ، وتؤهَّلهم ليؤدِّوا دوراً بِنّاء في مجتمعاتهم.



نوفمبر 2025

3-11-2025

مدرستنا تشارك في مباريات كأس العالم تحت 17 سنة في ملاعب أسباير

في الثالث من نوفمبر، تمت دعوة مدرستنا لحضور مباريات كأس العالم تحت 17 سنة في ملاعب أسباير، وذلك ضمن مبادرات التواصل المجتمعي للبَّطولة. وقد شارك الطلاب في هذا الحدث الرياضي المميز بعد اختيار المدرسة ضمن المؤسسات التعليَّمية الداعمة للفعاليات الوطنية. هدفت هذه المشاركة إلى تعزيز شغف الطلاب بالرياضة وتشجيعهم على تبنَّي نمط حياة صحى، إضافة إلى ترسيخ قيم الروح الرياضية وتقبّل الفوز والخسارة بروح إيجابية. كما أسهمت الفعالية في تطوير مهارات التواصل والعمل الجماعي لدي الطلاب من خلال التجربة الخارجية المشتركة. استمتع الطلاب بالأجواء الكرنفالية المصاحبة للمباريات، بما في ذلك الأنشطة الترفيهية وتجربة الطعام، وقد عبّروا عن سعادتهم بالمشاركة في هذا الحدث الدولي المميز وتطلُّعهم لحضور فعاليات مشابهة في المستقبل.







20-11-2025

يوم الطفل في مدرستنا

نظمت مدرستنا يوم الطفل للاحتفال بالطلاب وتعزيز شُعورهم بالفرح والانتماء، وتقديم أنشطة ممتعة وتفاعلية تدعم الإبداع والعمل الجماعي والتواصل الاجتماعي الإيجابي في بيئة آمنة ومشجعة. شارك طلاب الروضة حتى الُصف الّرابع في أربع محطّات ترفيهية متنوعة تضمنت الرسم على الوجه، والتعبير عن المهن التي يحلمون بها، وتلوين رسومات حول حقوق الطفل، واختُتمت الفعالية برواية قصص مصوّرة لتعزيز الوعى بحقوق الأطفال.

ساهمت الفعالية في تعزيز شعور الطلاب بالسعادة والانتماء، وتشجيع الإبداع والتعاون ومهارات التواصل الاجتماعي، وتقويةً العلاقات مع الأقران من خلال الأنشطة المشتركة، ما ترك أثرًا إيجابيًا على رفاههم العاطفي وخلق تجارب ممتعة لا تُنسى.















نوفمبر 2025





مرح وراحة مع يوم البجاما في مدرستنا

يهدف نشاط يوم البجاما إلى تعزيز شعور الطلاب بالراحة والانتماء من خلال أجواء ممتعة وغير رسمية، وإتاحة فرصة لهم للاستمتاع بوقت ترفيهى فى مسرح المدرسة أثناء مشاهدة فيلم مناسب لأعمارهم وتناول الفشار. كما يهدف النشاط إلى دعم الروابط الاجتماعية بين الطلاب وإضفاء جو من الفرح والتجديد بعيدًا عن الروتين اليومي، مما ينعكس إيجابيًا على رفاههم العاطفي وسلوكهم داخل المدرسة.

وقد أسهم النشاط في تعزيز شعور الطلاب بالراحة والأمان من خلال الخروج عن الروتين بطريقة ممتعة ومناسبة لأعمارهم، كما ساهم في نشر الفرح والحماس داخل المدرسة وتقوية الروايط الاحتماعية بينهم من خلال مشاركة تجربة جماعية ممتعة، وشجّع على التواصل الإيجابي والتعاون أثناء متابعة الفيلم والمشاركة في الفعالية.









23-11-2025

أسبوع الترويح عن النفس في مدرستنا

نظمت مدرستنا أسبوع الترويح عن النفس لتعزيز شعور الطلاب بالانتماء، وتشجيع العمل الجماعي، وتنمية الإبداء، من خلال أنشطة ممتعة ومتنوعة. شمل الأسبوع أيامًا مميزة مثل يوم الألفينات، ويوم القمصان الرياضية، ويوم المهن، ويوم التوأم، حيث شارك الطلاب في أجواء مرحة وعبروا عن روح مدرستهم. ساهم الأسبوع في تعزيز الثقة بالنفس، وتقوية الصداقات، وُخلق بيئة مدرسية ممتعة، وأكد الطلاب أن الأنشطة ساعدتهم على الاسترخاء والاستمتاع بالمدرسة بطريقة مختلفة.









نوفمبر 2025



26-11-2025

محاضرة "الصاحب ساحب" لطلاب المرحلة الثانوية

نظم قسم الأنشطة في مدرستنا محاضرة توعوية بعنوان "الصاحب ساحب" لطلاب الصف التاسع، بهدف رفع وعيهم حول مخاطر المخدرات وآثارها الصحية والاجتماعية، وتأثير أصدقاء السوء في جرّ الشخص نحو الإدمان، وتعزيز قدرتهم على اتخاذ قرارات صحية ومسؤولة في حياتهم الىومىة.

قدّم المحاضرة دكتور متخصص من وزارة الداخلية القطرية، وركَّز على المخاطر الصحية والاجتماعية لتعاطى المخدرات، وتأثير الأصدقاء في السلوكيات السلبية تحت مسمى الشجاعة أو القوة أو الصداقة. أسهمت المحاضرة في زيادة وعي الطلاب بأهمية تجنب المخدرات، وتحفيزهم على اتخاذ قرارات مسؤولة، وتشجيعهم على المشاركة الفاعلة وطرح الأسئلة. وقد أبدى الطلاب اهتمامًا كبيرًا واستماعًا نشطًا، وأعرب المعلمون عن تقديرهم لأهمية مثل هذه المحاضرات في

رفع الوعى الوقائي بين الطلاب.











مبادرة أصيل «صلاتي صلاحي» تعزّز القيم الدينية في أكاديمية الكون

نفّذت أكاديمية الكون مبادرة أصيل «صلاتي صلاحي» بهدف غرس قيمة الصلاة في نفوس الطلاب، من خلال أنشطة متنوعة شملت محاضرات تربويةً، وورش تعليمية، وألعابًا إلكترونية تفاعَّلية، إضافة إلى إعداد جداريات معبّرة قدّم فيها الطلاب رسومات وعبارات تحفّز على الالتزام بالصلاة. كما شارك أولياء الأمور في حضور ومتابعة بعض الأنشطة دعمًا وتشجيعًا لأبنائهم، مما عزَّز الشراكة بين المدرسة والأسرة وأسهم ۛ في ترسيخ السلوك الإيجابي لدى الطلاب.



نوفمبر 2025

رحلات ترفيهية وتعليمية مميّزة لطلاب أكاديمية الكون هذا الشهر

شهد هذا الشهر طلاب أكاديمية الكون تجربة تعليمية وترفيهية مميزة من خلال مجموعة من الرحلات المنوعة لجميع مراحل المدرسة. فقد زار الطلاب أماكن شيّقة مثل أولي أولي، عالم العجائب، كويست، جنغل زون، وباونس، حيث استمتعوا بالأنشطة التفاعلية التي جمعت بين المتعة والتعلّم في بيئة محفزة وآمنة.

وقد ساهمت هذه الرحلات في تعزيز المهارات الاجتماعية والذهنية للطلاب، وتنمية روح التعاون والمبادرة، بالإضافة إلى تشجيع حب الاستكشاف والتعلم خارج جدران الصف الدراسي. كما كانت فرصة للطلاب للاستمتاع بوقت ممتع مع زملائهم، وخلق ذكريات جميلة تعزز ارتباطهم بالمدرسة وبالأنشطة التعليمية والترفيهية على حد سواء.



نوفمبر 2025

يوم التضامن مع الشعب الفلسطيني في أكاديمية الكون العالمية

انطلاقًا من قيم الإنسانية والوحدة، نظّمت أكاديمية الكون العالمية يوم التضامن مع الشعب الفلسطيني بتاريخ 27 نوفمبر 2025، بمشاركة فعّالة من الطاقم الإداري والطلاب. افتتح المدير اليوم بكلمة مؤثرة أكد فيها دعم دولة قطر المستمر لفلسطين، مستشهداً بقول حضرة صاحب السمو الشيخ تميم بن حمد آل ثاني: «إن قضية فلسطين هي قضية شرف ورجولة، وستظلّ في قلب كل عربي حر.» وأشار إلى المواقف القطرية المشرفة، من الدعم الإنساني لأهل غزة، والجهود لحماية المدنيين، وزيارة سعادة لولوة الخاطر لنقل معاناة الأطفال والنساء، مؤكداً دور المدرسة في ترسيخ قيم العدالة والرحمة والانتماء.

قدّم الطلاب مجموعة من الأعمال الفنيّة والإبداعية التي جسدت صمود الشعب الفلسطيني، من لوحات ورسومات للكوفية والمسجد الأقصى ومفاتيح العودة، بالإضافة إلى مجسمات وكتابات تحاكي قصصاً فلسطينية حقيقية. كما تم تخصيص ركن للتراث الفلسطيني، اشتمل على الأزياء التقليدية، وأدوات البيت القديم، والمأكولات التراثية، والعروض الموسيقية والأناشيد الوطنية لتعريف الطلاب بتاريخ فلسطين وهويتها.

وفي خطوة مميزة لتُوضيح الواقع بصورة مباشرة، قامت الأكاديمية ببناء مجسم لبيت فلسطيني مدمّر داخل المدرسة، محاكيًا البيوت التي تُستهدف يوميًا في غزة. وقف الطلاب أمام المجسم مستشعرين حجم المعاناة التي يعيشها الأطفال والأسر الفلسطينية، حيث ساهم هذا العرض في تعزيز شعور التضامن والرحمة والانتماء لديهم وفهمهم العميق للمعاناة الإنسانية وصمود الشعب الفلسطيني.

اختُتم اليوم بتفاعل كبير من الطلاب والطاقم الإداري، مؤكداً أن فلسطين قضية إنسانية وأخلاقية يجب أن تبقى حية في وجدان الجيل الجديد، وأن هذا اليوم أسهم في رفع مستوى الوعي بالقضية وغرس قيم الرحمة والانتماء.



Employee of the Month at Global Academy



